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Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «Inval bij veevoederbedrijf, mogelijk 
afvalstoffen in het voer» (ingezonden 22 mei 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Inval bij veevoederbedrijf, mogelijk afvalstof-
fen in het voer»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten waar het betreffende bedrijf op dit moment van wordt 
verdacht? 

Vraag 3
Klopt het dat er, zoals vermeld in het artikel, geen aanwijzingen zijn dat de 
volksgezondheid in gevaar is gekomen? Zo ja, hoe kan dit zo snel geconclu-
deerd worden? Zo nee, kunt u dit toelichten? 

Vraag 4
Is er «besmet» veevoer in dieren voor productiedoeleinden terecht gekomen? 
Zo ja, wat zijn de geschatte risico’s? 

Vraag 5
Was het betreffende bedrijf al in het vizier van de Nederlandse Voedsel- en 
Warenautoriteit (NVWA) voor de inval?

1 https://nos.nl/artikel/2285659-inval-bij-veevoederbedrijf-mogelijk-afvalstoffen-in-het-voer.html
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